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,,Kezdetben teremté Isten az eget és földet.” 

Mózes 1. könyve. 1. rész 

 

Egyházmegyénkben a fent említett igevers alapján a 2023-as évben két 

alkalommal szerveztünk presbiteri találkozót. 

    A konferecia fókuszában a Teremtés vagy evolúció? kérdése állt, melyről Nt.  Uri 

Imre érendrédi lelkipásztor tartott különösen érdekes és alapos előadást.  

   Két részre osztottuk egyházmegyénket: Nagykároly és Ákos vonzáskörére, így 

presbitereinknek nem kellett olyan nagy távolságot megtegyenek ahhoz, hogy 

eljöhessenek egy találkozóra. 

      Első alkalommal április 29.-én szerveztük meg a találkozót a Nagykároly 

környéki egyházközségek presbiterei számára az esperesi hivatalban. 

    A konferencia nagytiszteletű Tolnay István esperes igehirdetésével vette kezdetét, 

aki az 1 Tim 1,1-9 igeszakasz alapján szólt az egybegyűltekhez. Többek között 

megemlítette, mikor Pál apostol figyelmezteti Timóteust, hogy vigyázzon, legyen résen, 

nehogy a hamis tanítás gyökeret verjen az egészséges tanítással szemben. ,,Timóteusnak 

és vele együtt minden mai presbiternek olyanná kell válnia, mint amilyen a forrás őrzője, 

aki a maga csendes munkájával nagyon fontos dolgot végez”. 

    A résztvevőket köszöntötte és a konferencia programját felvázolta Almási Csaba, 

a Nagykárolyi Református Egyházmegye Presbiteri Szövetségének elnöke. Örömét 

fejezte ki, hogy együtt lehettek ezen a találkozón a presbiterek. Jézus szavait idézte a 

Máté evangéliumából: ,,Mert ahol ketten vagy hárman összegyűlnek az én nevemben, ott 

vagyok közöttük”. 

      Konferenciánkat megtisztelte jelenlétével Tóth András, a Királyhágómelléki 

Református Egyházkerület Presbiteri Szövetségének elnöke is, aki kihangsúlyozta, hogy 

ennek a konferenciának a témaválasztása és az előadó közreműködése hozzájárul ahoz, 

hogy a résztvevők megajándékozottak legyenek református identitásuk 

megerősödésében. 



     A találkozó végén a megjelent presbiterek és lelkészek egy közös ebéden vettek 

részt, ahol folytatódott a baráti beszélgetés. 

    Második alkalommal, a mi Urunk segítségével, november 18.-án az Ákosi 

Református Egyházközség gyülekezeti házában került sor az őszi találkozóra – ugyanaz 

a téma és az előadó. 

     Konferenciánk Gál Lídia Hajnal, azelőtt nemrég megválasztott lelkipásztor 

igehirdetésével kezdődött, aki az 1Péter 5,1-4 igeszakasz alapján szólt az 

egybegyűltekhez. Igehirdetésében kihansúlyozta, hogy ,,Mindannyian elhívást kaptunk a 

saját gyülekezeteinkben, hogy pásztoroljuk, legeltessük a nyájat, amelyet Isten reánk 

bízott. Elmondta: Péter figyelmeztet arra, hogy ne nyerészkedés, ne a dicsősség legyen a 

mozgatórugója a szolgálatunknak, és buzdította a presbitereket, hogy legyenek olyan 

vezetők, akiknek a szívüket átformálta a Főpásztor. 

   Az itteni találkozó lehetőséget nyújtott az egyházmegyénkbe nemrég érkezett két 

új lelkipásztor bemutatkozására is: Gál Krisztián Rudolf, aki a tasnádszarvadi 

egyházközségben folytatja szolgálatát és Gál Lídia Hajnal, aki az ákosi gyülekezet 

lelkipásztora lett. Ezúton is kívánunk nekik áldott szolgálatot Isten segítségével! 

     Az előadást követően több kérdés is meg lett fogalmazva, melyekre az előadó 

szívesen válaszolt, majd minden résztvevő szeretetvendégségen vett részt a 

krasznamihályfalvi strand ebédlőjében.  

    Reménykedve, hogy a tavaszi találkozón amit a bogdándi egyházközségben 

szeretnénk megtartani – Isten segítségével, szintén sok presbiter és lelkész teszi majd 

tiszteletét Isten dicsősségére és a mi épülésünkre. 

    Az elmúlt évben a ,,Presbiteri Szolgálatért” díjat Varga Sándor berei gondnok 

vette át, aki kifejezte örömét és háláját, hogy megkaphatta ezt a díjat. 

    Az ,,Őrállók” újság ugyanúgy, mint az előbbi évben is, az egyházmegye minden 

presbitere számára meg lett rendelve. 

    A kerület által szervezett rendezvényeken, egyházmegyénk presbiterei, amikor 

csak módjukban állt képviseltették magukat és reméljük ez a jövőben is így lesz. 

 

                 Isten gazdag áldását kérve a presbiteri szövetség további munkájára, 

                                                  

                                                                 tisztelettel: Almási Csaba, P.Sz. elnök 


